
Oœwiadczenie z³o¿one
przez senatora Wojciecha Skurkiewicza
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w dniu 27 stycznia 2011 r.

Oœwiadczenie skierowane do ministra œrodowiska Andrzeja Kraszewskiego

W listopadzie 2010 r., podczas prac w Parlamencie Europejskim, w unijnym dokumencie (projekcie)
dotycz¹cym priorytetów wspólnotowej polityki energetycznej pojawi³a siê informacja o zwiêkszeniu
ograniczenia emisji CO2 do 2020 r. Zg³oszona wówczas poprawka mia³a byæ zachêt¹ do tego, aby Komi-
sja Europejska powa¿nie wziê³a pod uwagê ograniczenie emisji CO2 na terenie Wspólnoty Europejskiej
o 30% do 2020 r. Zgodnie z informacjami otrzymanymi od polskich europos³ów, idea zwiêkszenia ogra-
niczenia emisji CO2 pojawi³a siê na posiedzeniach komisji parlamentarnych ju¿ wczeœniej, ale zosta³a
odrzucona w g³osowaniach. O dalszej przysz³oœci poprawki zdecydowali europos³owie w Parlamencie
Europejskim, gdzie odbywa³y siê debaty o priorytetach unijnej polityki energetycznej. Polscy europos³o-
wie mieli tu przekonywaæ swoich wspó³pracowników z innych krajów o negatywnym wp³ywie takich
propozycji na gospodarkê i zachêcaæ do jej odrzucenia.

W zwi¹zku z przedstawionymi faktami proszê o udzielenie odpowiedzi na nastêpuj¹ce pytania.
1. Jakie ostatecznie zapisy zosta³y ustalone w priorytetach wspólnotowej polityki energetycznej?
2. Jakie s¹ ostateczne wyniki g³osowania nad poprawk¹ dotycz¹c¹ ograniczenia emisji CO2 do 30%?
3. Jak w przypadku tej poprawki g³osowali polscy europos³owie?
4. Jakie grupy polityczne w Parlamencie Europejskim g³osowa³y za odrzuceniem tej poprawki?
5. Jak rz¹d premiera Tuska, a zw³aszcza Ministerstwo Œrodowiska, zachowywa³ siê w tej sprawie?
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